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Abstract (en)
[origin: CN107017100A] The present invention relates to a device for guiding a spring belonging to a control mechanism, said device comprising two
connecting rods capable of sliding with respect to each other and hingedly connected respectively by their free ends to two axes of which at least
one of which is mechanically connected to a so-called maneuvering shaft and a compression spring supported by its two opposite ends respectively
on the two aforementioned axes. This device is characterized in that it comprises means for slidingly guiding the two connecting rods with respect to
one another, a closed oblong orifice (20) formed at one of the ends of each of the connecting rods, an orifice (21) formed at the other end of each of
the connecting rods, these connecting rods being mounted head to tail, the closed oblong orifices (20) being capable of retaining the two axes (6, 7)
respectively, the two open slots (21) being able to let the two axes (6, 7) escape respectively, so as to vary the guide stroke.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif de guidage d'un ressort appartenant à un mécanisme de commande, ce dispositif comportant deux
bielles aptes à coulisser l'une par rapport à l'autre et reliées de manière articulée respectivement par leurs extrémités libres à deux axes dont
l'un au moins est relié mécaniquement à un arbre dit de manoeuvre, et un ressort de compression en appui par ses deux extrémités opposées
respectivement sur les deux axes précités. Ce dispositif est caractérisé en ce qu'il comporte des moyens de guidage en coulissement des deux
bielles l'une par rapport à l'autre, un orifice oblong fermé (20) formé à l'une des extrémités de chacune des bielles, un orifice oblong ouvert (21)
formé à l'autre extrémité de chacune des bielles, ces bielles étant montées tête bêche, les orifices oblongs fermés (20) étant aptes à retenir
prisonniers respectivement les deux axes (6,7), les deux orifices oblongs ouverts (21) étant aptes à laisser échapper respectivement les deux axes
(6,7), de manière à faire varier la course de guidage.
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